
 

Kredsstyrelsesmøde tirsdag den 7/2 2023 kl. 12.30 - 15 

 

 

1. Skoleplan     

• Indledende dialog om skolens lokale mål og indsatser, prioritering af undervisningstid og hovedopgaver 

• Hvordan sikres at alle opgaver fordeles ligeligt så ingen har store puljer til rest? 

• Hvordan sikre vi at samarbejdsmødet ikke blot bliver en orientering? 

• Kan vi bruge noget fra den arbejdstidsregistrering vi foretog i efteråret. 

 

2. Kvartalssamtale  

• Har I været tilbage og fået aftalt, hvornår de holdes? 

 

 

3. Meddelelsesbog 

1. Er der blevet talt om den ude på skolerne, hvordan hvornår hvor meget? 

2. Hvordan kommer vi videre? 

 

PAUSE 

 

4. Dialogmøde 7/3 

• Præsentation af første bud på mål og indsatser fra skolerne 

• Hvad kunne vi godt tænke at drøfte med lederne. 

• Ønske om et planlægningsmøde 

 

5. Generalforsamling 

• Skriftlig beretning  

• Dirigent  

 

 

6. Meddelelser      

• Vallensbæk Kommune har besluttet at gennemføre en analyse af det specialiserede område med 

hovedvægt på skole og dagtilbud. Rambøll er hentet ind til at lave selve analysen. Analysen skal 

bidrage med perspektiver på driften og udviklingen af det specialiserede område i samspil med det 

almene område. Analysen skal pege på forbedringsmuligheder i forhold til tilbudsvifte og 

organisering af området. 

I forbindelse med analysen vil forskellige personer med forskellige roller blive inddraget. Det kan fx 

være som leverandør af data i form at interviews eller kvantitative i excelark. 

Analysen er organiseret ved en styregruppe med repræsentation fra direktionen og centerledelsen 

fra CBU og CSF. Herudover en intern følgegruppe, hvor repræsentanter for lederne i dagtilbud og 

skoler, CFS og CBU, samt næstformanden for MED er inviteret ind. Derudover vil der blive foretaget 

en række interviews af forskellige aktører. CBU og CSF vil levere en bund af eksisterende data som 

Rambølls analyse også skal tage udgangspunkt i. Analysen vil være færdig inden udgangen af maj. 

Merete deltager i følgegruppen. 

• Møde om arbejdstidsregistrering med Morten Refskov og konsulenter fra sekretariatet på baggrund 

af henvendelse fra det forpligtende samarbejde HV. Kort tilbagemelding. 

 

 



7. Det forpligtende kredssamarbejde      

• Kursusforum – tilbagemelding fra konference  

• Pædagogisk forum  

• Arbejdsmiljø forum AMR-møde 21/1 input, input til temadag 

• Lønteknik  

 

8. Hvad har vi aftalt        

9. Punkter til næste møde      

10. Facebook 

11. Evt.        

12. Godkendelse af referat       

 

 

 

 

 

 


